
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Educational Support Meeting  

 

Tout d'abord, une réunion a eu lieu via Teams mardi soir pour les parents d'élèves du secondaire sur 
le programme de soutien de l'école. Mme D'Haese et Mme Corriette, nos coordinatrices de soutien, 
ont expliqué les différents types de soutien disponibles dans l'école secondaire. Elles ont également 
répondu à toutes les questions des parents. Ne vous inquiétez pas, si vous n'avez pas pu assister à la 
réunion, une copie de la présentation Powerpoint sera mise sur le site de l'école dans les prochains 
jours.  

 

 

Dear Parents, Students and Colleagues, Liebe Eltern, 
Schüler und Kollegen, 

As we finish our fifth week at school, I would like to make 
you aware of some important events and initiatives which 
took place this week and also take the opportunity to 
inform you of some up and coming events.  

October 2021 

Newsletter 

 



 

 

Athletics Training (Cross)  

  

Training continues in S1-S7 classes Sports classes. Weather permitting the competition will take place 
in the two weeks before the October holidays.  

 

 

 

School Radio and Choir 

         

La première réunion de l'équipe d'étudiants qui travaillera sur la radio de l'école a eu lieu cette 
semaine. La chorale de l'école secondaire s'est également réunie cette semaine. 

 

Do not hesitate to contact Mr. Maillot if you are interested in joining the Radio group or Ms. 
Wiedermeyer for the choir. 

 

 

 



Chess Competition at EEB3 

 

  

 

Pablo Sanchez Pez in S2FR and Mr. Joquain Albaladejo the S2 pedagogical advisor are delighted to 
announce the first EEB3 chess competition for students. Any student interested can use the QR code 
below to sign up.  

 

 



 

Music from the Sky 

 

Over 20 students from our STEM workshops accompanied by Mr. Theocharapoulos and Mr. Benucci 
will present their project at The Second Edition of Digital Spring in Brussels next week from Friday 
October 15 – Sunday October 17. Their project entitled ‘Music in the Sky’ was the only school based 
project accepted by the organisers. We are very proud of them and wish them the best of luck. The 
event is open to the public. If you have the opportunity, please call to Palais 12 in Brussels over the 
weekend to support them. Please use the QR code below for more information.  

‘Music is in the air... literally! atmosphere, specifically muon particles, are converted into music via a 
sonification algorithm. A piece of music composed by the environment sounds like science fiction, 
you say? Nothing could be further from the truth! The European School of Brussels III blurs the 
boundaries between science, technology and art.’ 

 

Enfin, cette semaine, tous les élèves de S3 ont participé à des ateliers organisés par SOS suicide. Hier 
soir, la direction de l'école secondaire, les psychologues scolaires, les conseillers pédagogiques et les 
coordinatrices de soutien ont également tous participé à un programme de formation organisé par 
SOS Suicide.  



Les élèves de S6 ont assisté à un programme de sensibilisation à la lutte contre la drogue. Le 
programme se poursuivra pour les autres groupes d'âge dans les semaines à venir.   

Je vous souhaite, ainsi qu'à vos familles, un week-end ensoleillé et reposant.  

Ich wünsche Ihnen ein schönes, erholsames Wochenende. 

Peter Garry – Deputy Director secondary school 

 

 

 


